
 

REFERAT 
HOVEDBESTYRELSESMØDE 02/07/2020  

 

 

  

Dato: 02. juli 2020, kl. 20:00-22:00  

Deltagere: Lis Zacho, Benjamin Rotendahl(afbud), Louise Overgaard, John 
Munk, Mikael Hewel, Mathias Siggard Jørgensen, Nikolaj 
Bührmann, Maria Scheel-Lonsdale, Kim Fredriksen, Mikkel Kisling, 
Michael Gylling Nielsen under pkt. 1-6  
Morten Pedersen under pkt. 1-3 

Lokation: Online 

 

Kl. 20:00-20:05 

1. Velkommen og opfølgning på sidste møde  

a. Velkommen til (Louise)  

b.  Valg af dirigent og referent 

● Dirigent: Louise Overgaard (formand) 

● Referent: Maria Scheel-Lonsdale (sekretær) m.fl. 

Slack beslutninger til vedtagelse: udsættes til august.  

 
Kl. 20:05-20.20 

2. Cybersikkerhedsprojektet og Boost 

(Morten deltager på dette punkt) 

Cybersikkerhedsprojektet: Vi har fået bevilget 662.000 kr fra en pulje ved 

Center for Cybersikkerhed til projektet “Børn helt sikker på nettet”. Vi har 

fået det fulde beløb vi ansøgte. Vi skal bruge alle pengene senest pr. 31 

december 2020. Formålet er at øge børns sikkerhed på nettet. Vi har fået 

 

 
   

 



 

sat rammen på plads, men alle inputs og indhold skal vi gerne have sat 

sammen med de frivillige.  

Vi kan nå en stor målgruppe af børn både den lidt ældre målgruppe 14-16 

år, som er tilknyttet hacker hold eller har interesse for cybersikkerhed, men 

også flere af de yngre der viser interesse og skal inddrages. Næste skridt er 

de tekniske platforme, tage ud til lokalforeningerne i samme forbindelse med 

Boost. 

Det aftales, at Morten annoncerer efter en følgegruppe, som løbende kan 

give stærke faglige input til arbejdet.  

 

Boost: Sekretariatet tager ud til otte steder i august og møder 

lokalforeningerne. Det bliver aktive aftener med workshops og inddragelse i 

projekter som cybersikkerhedsprojektet “Børn helt sikker på nettet”. 

Meningen med Boost er også i høj grad for at nå ud til de frivillige, få dem i 

tale, se hinanden og blive inspireret af hinanden. 

 

  
Kl. 20.20-20.40 

3. Inddragelse af frivillige i projekterne  
(Morten deltager på dette punkt) 

For sekretariatet er det vigtigt, at projekter udvikles som rammer, hvor 

frivillige kan tappe ind, påvirke og bidrage til at udvikle. Følgegrupper, 

invitationer til frivillige og inddragelse på CP Boost og CP Explorer er 

tilgange til at involvere frivillige i projekter.  

 

 

Kl. 20.40-20.50 
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4. Bestyrelsens forretningsorden 
Forretningsordenen er godkendt.  

 

Kl. 20.50-21.10 

5. Nyt fra sekretariatet v/ Michael 
Michael giver en status fra sekretariatet: sommerferie, arbejdsopgaver 

og regnskab, som laves umiddelbart efter sommerferien.  

 

Der er otte lokalforeninger, som ikke har indsendt regnskaber - nogle har 

ikke indsendt for de sidste tre år. Det drejer sig om følgende foreninger:  

Glostrup, Odder, Horsens, Holstebro, Ishøj, Skødstrup, Solbjerg og 

Vordingborg.  

Dette er problematisk, fordi de lokalforeninger derfor ikke indgår i de tal, 

som vi kan indsende til DUF og dermed få tilskud for.  

 

Vi skal gøre det så nemt som muligt at indlevere, men det kan også blive 

nødvendigt at se på sanktionsmuligheder. 

Sekretariatet tager kontakt til de lokalforeninger i forbindelse med Boost. 

I Facebook Communitiet udsender bestyrelsen information om 

manglende regnskaber samt et spørgsmål om, hvordan man undgår 

manglende regnskaber. John bliver som kasserer afsender herpå.  

 

Kl. 21.10-21.25  
6. Frivillig Platformen  
Gennemgang af platformen 
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Kl. 21.25-21.35 

7. TeknologiPagten og piger i STEM 
TeknologiPagten har afsat en pose penge, fordi man gerne vil lave noget 

for piger i STEM. Der er mange spændende samarbejdspartnere og 

muligheder. Det kunne være spændende med et koncept, hvor vi kom 

tættere på forældre og voksne fx med inspiration fra Fra Kvaj til Haj.  
 

Kl. 21.35-21.55 

8. Bordet rundt - Michael deltager ikke i dette punkt 
Lis: Er blevet kontaktet af STIL vedr. 

https://emu.dk/grundskole/it-og-teknologi/landsdaekkende-konkurrence-

om-cybersikkerhed  Det var måske en mulighed for afdelinger at deltage. 

Lis: holder møde med Rettighedsalliancen om eventuelt samarbejde 

omkring It-sikkerhed 

Louise: CP Aarhus ser på muligheder for nye lokaler.  

Der arbejdes på en ansøgning fra CP Aarhus til A.P. Møller Fonden med 

biblioteksfokus.  
Mikkel: Vi skal igang med at planlægge DigiDays på Frederiksberg 

John: CP-Herning havde en god sommerferie aktivitet d. 1/7 på 

Snejbjerg Skole med 15 børn. 

 

Kl. 21.55-22.00 

9. Referatet afsluttes 
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